
 

 

Protokoll fra styremøte i Kristiansand Tennisklubb 

 

Dato: 09.12.2024 

Møtenummer: 12/24 

Kl. 19 - 20.30 

Sted: KTK Klubbhus 

Til stede: Maren Frivold, Erik Freuchen, Ane Scheel, Jostein Akselsen, Tomas Spieler, 
Øistein Wirak og Kristin Natvig (referent). 

Markus Furuborg møtte på enkelte saker. 

 

Sak 1:  Godkjenne referat forrige styremøte 

Godkjent 

 

2. Daglig leder Markus Furuborg og potensiell nyansettelse, 
arbeidsoppgaver/fordeling, kontrakt 

Markus Furuborg har hatt møte med aktuell kandidat og de har blitt enige om en 
arbeidsfordeling ved evt. tiltredelse. Referanser er sjekket, og Markus og Maren skal 
utarbeide kontraktsforslag. En oppstart blir fra januar 2025. 

 

3. Nye priser og kurser 2025 

Med bakgrunn i økte kostnader i samfunnet generelt og mulig oppgradering av anlegg, 
ønsker styret, som i tidligere år, å oppjustere priser for Fritt spill-avtale, kurs og baneleie.  

Pris for Fritt spill-avtale oppjusteres med 7,5% og 5 % for henholdsvis senior og 
student/junior.  

Pris for kurs oppjusteres i henhold til KPI. 

Baneleie følger mønster fra tidligere år og økes minimalt. 

 

4. Tennis Kids 

I hovedsak blir KTKs implementasjon av TennisKids videreført i den formen det har i dag, 
men evt. ny trenerressurs vil overta ansvaret for dette, og vil således kunne gjøre endringer. 

 



 

 

Sak 5: Varslingssak 

Sak ferdig behandling. Lukkes. 

 

6. Renhold og støvsuging av baner 

Blir utført en gang i uken. Rutine er etablert. 

 

7. Matchi, Spond 

Det meste er nå klargjort i Matchi for at KTKs medlemmer kan ta dette i bruk. Fra 18. 
desember vil det være mulig å booke baner hos KTK gjennom Matchi. 

Spond er tatt i bruk og medlemmer er invitert til senior- eller juniorgruppe. 

 

8. IFO og rullestol tennis 

En demo av rullestoltennis ble nok en gang avlyst pga. ingen påmeldte. Dette prosjektet 
legges nå på is for en stund. 

IFO/TFO skal etter planen igangsettes etter nyttår. Det planlegges en forsiktig start med et 
tilbud for rød ball med deltagere fra nærmeste skole. Ny trenerressurs er tiltenkt en rolle i 
dette prosjektet. 

 

9. NTPF og foreldreutdanning  

NTPF arbeider med å utvikle en foreldreutdanning med planlagt oppstart i 2025. Kurset vil 
blant annet omhandle tennisens krav og egenart, utvikling av livsmestringsferdigheter og 
forståelse av kommunikasjon med barnet før, under og etter en turnering. Mer informasjon 
kommer. 

 

10. Webinar om arbeidsgiverrollen.  

Representanter fra styret har deltatt på dette.  

 

11. Palmesus GP  

Grand Prix-turneringen skal avholdes hos KTK i uke 12. Vi trenger at folk melder seg til 
kioskdugnad for dette. Thomas følger opp sponsor. 



 

 

 

12. Privattimer 

Orienteringssak 

 

13. Sosiale medier og reklame 

Markus Furuborg har ideer til reklame og promofilm av klubben og anlegget, og ønsker å 
bruke noe tid på dette. Styret er positive til dette. 

 

14. Eventuelt 

• Avbooke baner: Ved avlyste kurs og treninger må vi være flinke til å booke av baner. 
• Kontingent: Mange har mye utgifter rundt jul og nyttår, og styret ønsker at daglig 

leder kan se på løsninger for at medlemmer kan velge å betale medlemskontingent 
over flere måneder i stedet for hele beløpet på en gang. 

• Markedskomiteen: Thomas ønsker å opprette en Spleis til inntekt for 
anleggsutvidelse. Daglig leder må opprette egen konto for dette formålet. Jill 
Akselsen ønsker å bidra i markedskomiteen. 

• Anleggskomiteen: Jobber videre med planer og økonomi for gjennomføring av 
trinnvis anleggsutvidelse. 

• Komiteer: Vi trenger flere medlemmer til å melde seg til komiteer. Dette bør også 
opplyses om i nyhetsbrev. 

• Fritidsfond: Kristin tar kontakt med prosjektleder i kommunen angående fritidsfond 
for mer info om dette. 


